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Tilstede:  VTF – styringsgruppe: 

Torstein Tjelde – Eidsiva, Leder 

Janne Gunn Helle –Lyse Energi 

Dagfinn Bentås – Østfold Energi  

Øyvind Steffenach – Troms Kraft  

Åne Sæter – TrønderEnergi 

Einar Kobro, fung. sekretær VTF, Energi Norge 

Dato: 07.06.2019 

Sted: Skype 

Sak: Styremøte 3-2019, fredag 07.06.19 kl. 10-12 

Neste møte 13.aug 

 

 

1. Gjennomgang av møtereferat 04.04.2019  
Pkt 2 tas på kontaktmøte i november 
Einar informerte om rekrutteringsprosess til rådgiverstilling i Energi Norge.  
 

2. Status Regionmøter 2019 
Gjennomgang. Diskusjon rundt krav til vertskap. 
 

3. Status Vintermøte og Temadag 2020 
 
Hotel Opera er booket 29. og 30.januar 2020  
 
Temadag:  
Steffenach har laget programutkast som applauderes av styret. Utkastet legges ved 
møtereferat. 
 
Mulige tillegg:  
Flomberegninger- Norsk regnesentral. FlomQ sluttrapport 
Opplevelser fra hendelser  
 
Vintermøte 

- Fangdambrudd i Bergen – entusiastisk presentasjon. Bergen kommune (Siri 
Valle/Elstervåg?), Politiet. Perspektiver på hvordan dette kunne gå galt. Prosessen 
rundt bruk av konsulent. Skaper krav rundt offentlige anskaffelser problemer. NVE 
bør også fortelle.  
Kontakt Bergen kommune: Aksjon Janne Gunn. Åne skaffer kontaktinfo.  

- Mulighetsstudie instrumentering og overvåkning 
 
 

4. Møteplan 2019   

• Styremøter 

• Dato for kontaktmøte m. NVE   
▪ 13.nov. Einar kaller inn. 

• Styretur – november 2019? 
Tjelde tar telefoner til Sira Kvina og Ulla-Førre. 



 

 
 

5. Eventuelt 

• Åne: Pålegg om ansette ny VTA, ikke i boks. Stedfortredende må først bli godkjent. 
Selskapet forstår ikke helt omfanget, prioriterer ikke damsikkerhet høyt nok. Åne 
kommuniserer jevnt med NVE. Tilsvarende problemer andre steder. Styret 
applauderer at Åne går via NVE og løfter problemstillingen der. Statkraft Region Nord 
fikk NVE-pålegg, da ansatte de en til. 

• Høring fra NVE om kostnader. Øyvind sendte inn på vegne av eget selskap, samme 
med Tjelde. Ba om innsyn i kostnadsbruken. Eidsiva tilsvarende. 

 
 
Møtet ble hevet kl 1105 


